
 
 
 
 
 
 
 
AGENDA 
 
25 mei  GEEN jaarfeest 
28 mei  Samendoedag 
3 juni  Leerlingenraad 
7 juni  Ouderavond (19.45 – 21.00 uur) 
13 juli  Jaarfeest 
 
 

Overblijfouders gezocht 

Elke dag, op woensdag na, houdt een team van ouders toezicht tijdens de lunchpauze van de 

leerkrachten. Boven- en Tussenbouw pauzeren van 12.15 uur tot 12.45 uur, Midden- en Onderbouw 

van 12.45 uur tot 13.15 uur. In deze tijd spelen de kinderen buiten. 

 

Nu is het zo dat er overblijfouders zijn gestopt. Daarom is de school op zoek naar nieuwe 

overblijfkrachten die in de lunchpauze toezicht houden. Het kan gaan om 1x in de 2 weken tot elke 

week 2 dagen. Allerlei schema’s zijn mogelijk. 

Als we geen nieuwe overblijfkrachten vinden, betekent dit dat de leerkrachten een kwartier of, in het 

ergste geval, geen pauze kunnen houden. Alle hulp is dus welkom! 

Wat wij bieden is een plein vol spelende kinderen en een vrijwilligersvergoeding (met een maximum 

van 150 euro per maand en 1500 euro per jaar). 

 

Voor meer informatie kunt u contact opnemen met Barbara (barbara.sterk@de-binnenstad.nl). 

 

 

  
Een paar weken geleden veroverde de 

Bovenbouw al de Fairplay beker. Afgelopen 

woensdag werd deze prijs binnengehaald door 

de Tussenbouw. 

De Middenbouw groepen bezochten vandaag de 

voorstelling ‘Alfred Jodocus Kwak en de 

sneeuwvlok’ uitgevoerd door het Gelders Orkest. 

 

 



Een ouderavond over de kwaliteit van onderwijs op de Binnenstad 

Afgelopen dinsdag heeft het team bepaald aan welke onderwijskundige thema’s zij wilt werken 

komend jaar. Daarnaast is Barbara 1 jaar directeur op de Binnenstad.  

Twee mooie aanleidingen om eens met elkaar van gedachten te wisselen over de kwaliteit van 

onderwijs op de Binnenstad en de keuzes die kunnen worden gemaakt als het gaat om de versterking 

van die kwaliteit.  

Daarom organiseert de school een ouderavond op dinsdag 7 juni. Om 19.45 uur staat de koffie en 

thee klaar. Om 20.00 uur start het officiële gedeelte. Om 21.00 uur wordt afgesloten. 

Tijdens deze avond is er aandacht voor de vraag ‘wat is onderwijskwaliteit in een Montessorischool’. 

Barbara vertelt over de acties van het team in het kader van onderwijsontwikkeling dit jaar en de 

plannen voor komend jaar. 

Wij hopen u 7 juni te verwelkomen om mee te denken, te praten en te vragen. 
 


